
Krajské sdružení ČSCH Jihomoravského kraje 

                                                       

 

Zápis z XXVII. zasedání Rady a Výboru KS JMK   

konané 20. 4. 2018 v Brně 

 

 

 

 

Přítomní:  
Výbor KS ČSCH JMK: jednatel – Ing. J. Albrecht, ekonom – R. Jirásek, člen – Ing. D. Malá 
Rada KS ČSCH JMK: Ing. J. Bareš, I. Drobiličová, R. Valeš, R. Jirásek, Ing. F. Vlček, Ing. Z. Kopřiva,  
                                     Ing. R. Novotný 
Noví členové Rady – Ing. J. Nocar, J. Soukup, A. Stehlík 
OO Hodonín: místopředseda Miroslav Vítek 
OO Břeclav: předseda Václav Vytrhlík, jednatel Jan Novotný 
Předsedové okresních/oblastních sekcí:  
za OO Blansko: M. Kelner, J. Baka, omluvena Mgr. M. Nečasová  
za OO Brno: J. Ludvík, R. Valeš, Martin Uher, omluven - Ing. Zdeněk Koláček 
za OO Břeclav: J. Kacer, Dušan Sem, omluven - P. Polach 
za OO Hodonín: J. Přibyl, J. Tomšej, omluven - M. Otruba 
za OO Vyškov: J. Soukup, L. Kosová, Ing. J. Albrecht, J. Hon 
za OO Znojmo: A. Stehlík, K. Pavlů, R. Bajgl (v zastoupení M. Pokorného), L. Čajková-Pecháčková (v 
zastoupení A. Poláškové) 
                                                                                            
Program:  
1. Zahájení a přivítání nových členů KS, představení nových členů Rady KS JMK 
2. Schválení programu zasedání 
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
4. Volební zasedání krajských sekcí  
5. Plnění usnesení z XXVI. zasedání Rady (písemná zpráva Ing. D. Malá) 
6. Informace k průběhu akce - Medaile za zásluhy o chovatelství v JM kraji (ústní zpráva Ing. D. Malá) 
7. Ekonomický výsledek 7. KV JMK – I.MORAVIA BRNO 2017 - dopracování (písemná zpráva R. Jirásek) 
8. Rozpočet KS na rok 2018, včetně rozpočtu 8. KV JMK MORAVIA BRNO 2018 – dopracování připomínek 
k původnímu návrhu (Ing. D. Malá) 
9. Inventarizace majetku - písemná zpráva a kontakty - J. Sec (R. Valeš) 
10. Přistoupení okresu Hodonín a Břeclav do KS JMK - hlasování o přijetí (ústní zpráva Ing. J. Albrecht) 
11. Příprava výročního zasedání KS JMK (ústní zpráva Ing. J. Albrecht) – místo konání, organizační zajištění, 
pozvaní hosté  
12. Diskuse 
13. Usnesení 
14. Závěr                                                                                                             
 
                                                                                                                                 
Body jednání: 
 
1. Zahájení -  jednání zahájil a řídil jednatel KS JMK Ing. Josef Albrecht.  Přivítal staré i nové členy Rady KS 
a další zástupce okresů a odborných sekcí. Zvláště přivítal zástupce okresů Břeclav a Hodonín. Dále byli 
představeni noví členové rady KS. 
 
2. Schválení programu zasedání    
Bez připomínek. 
Návrh na usnesení:  Rada schvaluje program XXVII. zasedání rady KS JMK. 
Hlasování: Pro  8           Proti:    0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 



   
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu  -  zapisovatelkou byla Radou schválena Ing. D. Malá 
(hlasování Pro 8). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. Novotný a Ing. J. Albrecht (hlasování Pro 
8). Usnesení bylo přijato. 
 
4. Volební zasedání krajských sekcí 
Zasedání Rady KS se zúčastnili nově zvolení předsedové okresních/oblastní odborných sekcí: 
Drůbež: 
Blansko - Mgr. Marcela Nečasová – omluvena, zastupoval Ing. J. Bareš 
Brno – Rostislav Valeš 
Vyškov – Jiří Soukup 
Znojmo – Alena Polášková – omluvena, zastupovala Lýdie Čajková-Pecháčková 
Hodonín – Jan Tomšej 
Břeclav – Jaroslav Kacer 
 
Králíci: 
Blansko – Miroslav Kelner 
Brno – Ing. Zdeněk Koláček - omluven 
Vyškov – Lenka Kosová  
Znojmo – Antonín Stehlík  
Hodonín – Jaroslav Přibyl 
Břeclav – Dušan Sem 
 
Holubi: 
Blansko – Jaroslav Baka 
Brno – Jiří Ludvík  
Vyškov – Ing. Josef Albrecht  
Znojmo – Karel Pavlů  
Hodonín – Miroslav Otruba - omluven 
Břeclav – Pavel Polach - omluven 
 
Exoti: 
Vyškov – Josef Hon 
Znojmo -  Miloš Pokorný – omluven, zastupoval R. Baigl 
Brno – Martin Uher 
 
Dále proběhla volba předsedů a místopředsedů odborných sekcí (jedním z kritérií byl i požadavek na 
poměrné zastoupení jednotlivých okresů v budoucím výboru KS, kterého jsou předsedové odborných sekcí 
členy) 
Návrhy přednesl Ing. Albrecht a poté bylo Radou KS JMK  hlasováno. 
Drůbež:  Alena Polášková (Znojmo) -  předsedkyně   Rostislav Valeš (Brno) místopř.   Pro 8, schváleno 
Králíci:   Ing. Zdeněk Koláček (Brno) - předseda        Miroslav Kelner (Blansko) místopř.  Pro 8, schváleno 
Holubi:   Ing. Josef Albrecht (Vyškov) - předseda       Jiří Ludvík (Brno) místopř.     Pro 8, schváleno 
Exoti:     Josef Hon (Vyškov) - předseda                      Miloš Pokorný (Znojmo) místopř.  Pro 8, schváleno 
 
 
5. Plnění usnesení z XXVI. zasedání Rady (písemná zpráva D. Malá) 
- na základě rozeslaného přehledu přijatých usnesení z XXVI. zasedání Rady KS dne 13. 3. 2018  
Body usnesení:  
 
- K bodu 4 - Plnění usnesení z XXIV. zasedání Rady - úhrada nezaplacených pohledávek souvisejících se 

7. KV JMK – CD s fotografiemi z výstavy MORAVIA 2017 předány, k dispozici u D. Malé. Úkol splněn. 
- Krmivo od De Heus – navrženo, aby OO Brno dostalo částku 2800 Kč za podej krmiva na MORAVII, 

dále OO Brno upřesní rozdíl mezi fakturovaným a skutečným množstvím krmiva, R. Valeš doloží, za co 
lze krmivo nyní prodat (prodá P. Buček, Ivančice) a poté se dále dořeší na dalším zasedání Rady. 



Informaci na zasedání rady podal R. Valeš s tím, že př. L. Hanuš prodal krmivo za cca 9 tisíc, zbytek se 
přemístí do prodejny do Ivančic, až se rozprodá, bude se tato záležitost projednávat Radou dál, úkol trvá 
do prodeje zbytku krmiva a Oblast Brno poté navrhne způsob řešení vzniklého rozdílu. Dále bude 
projednáno v bodu 7. programu XXVII. zasedání Rady KS. K tomuto bodu sdělil R. Valeš, že už je téměř 
vyřešeno, do konce dubna 2018 bude zbytek krmiva doprodán, vše pak dořešit na dalším zasedání rady,  

 
- K bodu 5. - Schválení seznamu zasloužilých chovatelů k ocenění hejtmanem – viz bod 6. programu 

XXVII. zasedání Rady KS – další info D. Malá 
 

- K bodu 7. - Ekonomický výsledek 7. KV JMK - I. MORAVIA -  revizní komise provede kontrolu 
jednotlivých položek a faktur před termínem VČS KS. Ústní zprávu k tomuto podá R. Jirásek a Ing. R. 
Novotný – viz bod 7 programu XXVII. zasedání Rady KS. Písemnou zpráva byla R. Jiráskem předána 
zástupcům jednotlivým okresům, rozbor udělán k 31. 3. 2018, ale jsou tam zahrnuty položky z dubna 2018 
(doprava klecí Břeclav, příspěvek na dopravu z Rakouska). Ústní zprávu podala D. Malá a R. Novotný. 
Dále byla projednána poslední žádost o výdaj ze 7. KV 2017 – žádost rakouských vystavovatelů Laa an 
der Thaya – 200 euro na dopravu zvířat na výstavu. Bližší info podala D. Malá a R. Novotný. Vystavovali 
jen drůbežáři, holubáři a exotáři. Byly navrženy dva návrhy na řešení, první - počkat s úhradou po jednání 
s rakouskými vystavovateli, druhá návrh – uhradit 5000 Kč (200 euro).  Pro druhou variantu hlasováno: 
Pro 7, proti 0, zdržel se 1 Návrh byl schválen.  D. Malá zjistí způsob úhrady a sdělí R. Jiráskovi. 
Termín neprodleně. 

  
- K bodu 8. - Čerpání rozpočtu KS JMK za rok 2017 – schváleno usnesení: „Rada bere na vědomí 

čerpání rozpočtu KS JMK za rok 2017. Revizní komise provede kontrolu jednotlivých položek a faktur 
před termínem VČS KS.  Ústní zprávu k tomuto podá R. Jirásek a Ing. R. Novotný. Na XXVI. zasedání 
Rady KS bylo dohodnuto, že dokud se neuzavře rok 2017, s revizí bude posečkáno. Na XXVII. Zasedání 
Rady KS projednáno společně s bodem viz výše – Ekonomický výsledek 7. KV- MORAVIA 2017. 

 
- K bodu 9. - Inventarizace majetku KS JMK – Dřívější usnesení - Rada bere na vědomí seznam 

pořízeného majetku KS JMK v létech 2015 – 2017 jako podklad pro následnou fyzickou inventarizaci 
tohoto majetku a ukládá OO provést fyzickou inventarizaci majetku (Brno – J. Sec, Znojmo – Ing. R. 
Novotný, Vyškov – Ing. F. Vlček, Blansko – Ing. Bareš, termín do 24. 2. 2018. Na dnešním zasedání Rady 
jednotliví zodpovědní podali informace ke zjištěním v rámci fyzické inventarizace majetku KS JMK. 
Blansko má jen koberec na králičí hop, nic víc nemají. Ve Znojmě proběhla fyzická inventarizace se 
závěrem, že majetek je v souladu s fakturovaným. OO Vyškov má uskladněny výstavní klece - 100 děr 
holubů, 100 děr králíků, 45 podlážek a králičí hop. OO Brno – inventura bude 27. 3. 2018 v Ivančicích. 
Poté do 30. 3. 2018 pošle Brno výsledek inventury krajského majetku. 
Rada ukládá OO zaslat stanovisko z hlediska úhrady za dopravu klecí pro účely KV (vlastních i krajských) 
do 24. 2. 2018. Dosud nesplněno!!!  Na XXVII. Zasedání Rady KS projednáno v samostatném bodu 
programu (bod 9.).  

 
- K bodu 12. - Plán organizační přípravy 8. KV JMK – MORAVIA BRNO 2018  - Rada bere na 

vědomí Plán s tím, že se jedná o pracovní materiál k postupnému dopracování v průběhu roku 2018, který 
v dalších létech bude používán jako „návod“ na pořádání krajské výstavy. Za zpracování odpovídají: D. 
Malá a R. Novotný. Průběžně plněno. Ponecháno pro informaci.  

 
- K bodu 13. - Návrh na zpracování loga KS JMK - Rada schvaluje záměr vytvoření loga KS JMK pro 

účely propagace KS, odpovídá D. Malá, termín do 31. 5. 2018. V jednání s grafičkou. 
- obnovení 2 ks bannerů KS JMK (uvedení nových webových stránek), odpovídá J. Sec. Termín do 20. 6. 

2018 (do prvního použití v roce 2018 – JM dožínky Boskovice 2018). Nutno zjistit, kde bannery jsou – J. 
Sec. Na XXVII. zasedání sděleno R. Valešem, že bannery jsou ve skladu v Oslavanech u P. Bučka. 

 
- k bodu 10 – Příprava výročního zasedání KS JMK – je samostatně řešeno v bodu 11. XXVII. zasedání 

Rady. 
 
 



6. Informace k průběhu akce -  Medaile za zásluhy o chovatelství v JM kraji (ústní zpráva Ing. D. Malá) 
D. Malá informovala přítomné o průběhu uvedené akce. 
Návrh na usnesení:  
Rada KS bere na vědomí informace Ing. D. Malé k průběhu akce Medaile za zásluhy o chovatelství v KM 
kraji. 
Hlasování: Pro  8           Proti:    0              Zdržel se:  0 Usnesení bylo schváleno. 
 
 
 
7. Ekonomický výsledek 7. KV JMK – I.MORAVIA BRNO 2017 - dopracování (ústní zpráva R. Jirásek a 
Ing. R. Novotný) 
- projednáno v rámci bodu 5. Plnění usnesení z XXVI. zasedání Rady KS. 
 
8. Rozpočet KS na rok 2018, včetně rozpočtu 8. KV JMK MORAVIA BRNO 2018 – dopracování 
připomínek k původnímu návrhu.  Bod uvedla D. malá s tím, že písemná zpráva nebyla připravena z důvodu 
přistoupení dalších dvou okresů do KS JMK – OO Břeclav a OO Hodonín a je nutno upravit některé položky 
návrhu rozpočtu.  
Návrh na usnesení: 
Návrh rozpočtu po přistoupení OO Hodonín a Břeclav je nutno upravit a poté zaslat k dalšímu 
připomínkování Radě KS JMK. Termín pro odeslání upraveného návrhu rozpočtu Radě KS je stanoven do 
5. 5. 2018. Do 11. 5. 2018 je prostor pro připomínky členů Rady k zaslanému návrhu. Poté budou 
připomínky zapracovány do návrhu a návrh bude připraven k projednání na výročním zasedání Rady KS JMK 
dne 20. 5. 2018. Odpovídá: D. Malá, I. Drobiličová. 
Hlasování: Pro  8           Proti:    0              Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno 
 
9. Inventarizace majetku – výsledky  
R. Valeš sdělil, že nemá zatím z důvodu nemoci J. Sece písemný soupis majetku za OO Brno. Výstavní fundus 
a další majetek je spočítán, ale není zřejmé, co je oblasti Brno a co Krajského sdružení. Vedena krátká diskuse 
o způsobu uskladnění a druhu zjištěného majetku. Ještě nějaké klece jsou v Ořechově z roku 2015. Oblasti 
Brno bude zaslán fakturační seznam majetku KS z let 2015, 2016, 2017, pošle R. Novotný, termín 
neprodleně. 
R. Jirásek navrhl udělat v Brně inventuru všech klecí, které jsou potřeba na KV. Totéž by mohly učinit i 
okresy Hodonín a Břeclav. Klece musejí být kompletní, včetně podlážek, kozenek atd.  
Návrh na usnesení:  
Rada KS požaduje dopracovat inventární soupisy majetku KS ve vztahu k OO Brno do termínu 31. 5. 2018. 
Odpovídá R. Valeš. 
Hlasování: Pro  7           Proti:    0              Zdržel se: 1  Usnesení bylo schváleno 
 
10. Přistoupení okresu Hodonín a Břeclav do KS JMK – hlasování o přijetí  
Ing. Albrecht sdělil, že KS obdrželo žádosti o přistoupení Okresních organizací Hodonín a Břeclav do KS 
JMK. Poté bylo o přijetí hlasováno Radou KS JMK. 
Hlasování: 
OO Břeclav – Pro 8    OO Břeclav se dnešním dnem stala členem Krajského sdružení JMK.  
OO Hodonín -  Pro 8  OO Hodonín se dnešním dnem stala členem Krajského sdružení JMK.  
K tomuto bude uzavřen dodatek ke smlouvě o sdružení okresních organizací ČSCH Jihomoravského kraje. 
Dále do 30. 4. 2018 přistoupivší okresy uhradí účastnické poplatky na základě faktur, které jim byly na 
dnešním zasedání Rady KS předány. 
Členové Rady KS za OO Břeclav – Václav Vytrhlík a Jan Novotný 
                              za OO Hodonín – Jaroslav Bayer a Rostislav Bartošík. 
 
11. Příprava výročního zasedání KS JMK (ústní zpráva Ing. J. Albrecht)  
Výroční zasedání se bude konat 20. 5. 2018 (neděle) od 14,00 hodin v Říčanech u Brna, salonek Hotelu 
Kobero, Brněnská 311. 
Na zasedání budou pozváni: členové Rady KS, předsedové krajských sekcí, bývalí členové Rady KS  a dále 
hosté: hejtman JMK JUDr. B. Šimek, radní JMK Ing. Petr Hýbler – pozvánku zajistí D. Malá,  



Další hosté dle domluvy 
Návrh na usnesení: 
Rada bere na vědomí informaci o přípravě výročního zasedání KSD JMK 
Hlasování: Pro  8           Proti:    0              Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno  
 
12. Diskuse  
- D. Malá přeložila návrh plakátu na výstavu MORAVIA 2018. K tomu vedena diskuse – požadavek na 
úpravu plakát na formát na facebook a web. Dále požadavek J. Ludvíka na fotografii moravského pštrosa 
na plakátu, vysvětleno R. Novotným a D. Malou, proč v současné době nelze.  
- J. Ludvík přednesl požadavek na burzu v rámci 8. KV MORAVIA 2018, která by přitáhla návštěvníky. 
Např. pavilon Y, dává na zvážení. Reagoval J. Přibyl – nelze v jedné hale míchat vakcinovaná a 
nevakcinovaná zvířata. K tomuto dále odpověděl R. Novotný a byla vedena krátká diskuse na toto téma.  
- A. Stehlík – nabídl místo na výroční zasedání Rady KS – Znojmo, Nový Šaldorf – Stodola u Stehlíků 
- Ing. Kopřiva – sdělil, že Klub chovatelů belgických obrů hodlá v roce 2019 pořádat klubovou výstavou 
s mezinárodní účastí v rámci MORAVIA 2019 za podmínky, že bude dodržen stávající termín MORAVIE (2. 
víkend v prosinci) – KS vstoupí v jednání s klubem 
 
13. Usnesení a závěr: zasedání Rady bylo ukončeno v 18,25 hodin s tím, že přijatá usnesení jsou součástí 
tohoto zápisu ze zasedání. 
 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Zápis ověřili: Ing. J. Albrecht……………….. 
                      Ing. R. Novotný……………….                                                               
                                                                                                                               -------------------------------------- 
                                                                                                                                        Ing. Josef Albrecht 
                                                                                                                                         jednatel KS JMK 
 


